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Induktive Ladestation „Wi-Tres“ 
3 in 1 | 20.5 Watt 

Qi-Charger

3 x Wireless Charger

20.5 Watts Total Power

Maximum Safety

Technische Änderungen vorbehalten / Improvement and changes of the  technical specifications and other data’s could be made without prior notice

Die PD-fähige 3 in 1 Schnellladestation ist speziell zum Aufl aden Qi-fähiger 
Geräte entwickelt und ist ein echter Blickfang, ob zu Hause oder im Büro. 
Laden Sie Ihr Smartphone, Headset und Smartwatch ganz bequem 
gleichzeitig auf, ganz gleich ob vertikal oder horizontal. 
Der integrierte PD-Chip, die intelligente Ladekontrolle und die Sicherheits-
funktionen sorgen für schnelles und sicheres Aufl aden Ihrer Geräte. 
Der Ladepunkt der Watch lässt sich seitlich herausziehen, so dass Watches 
mit geschossenem Band ebenfalls aufgeladen werden können. Sobald eines 
Ihrer Geräte vollständig aufgeladen ist, wird der entsprechende Ladepunkt 
abgeschaltet. Eine LED gibt Auskunft über den Status der Ladepunkte. 
Versorgt wird die PD-fähige Schnellladestation über einen USB Type-C  
Anschluss. Die kompakte Ladestation lässt sich zusammenklappen und ist 
kaum größer als ein Smartphone. Die rutschfesten Füße sorgen für einen 
sicheren Stand auf ebenen Flächen.

Technische Daten: 
• Eingang: 9.0V/2.0A, 9.0V/2.7A, 12.0V/2.0A
• Ausgang: 5.0V/1.0A, 9.0V/1.2A, 9.0V/1.67A
• Smartphone Ladepunkt: 5.0W/7.5W/10.0W/15.0W
• Headset Ladepunkt: 5V/600mA - 3W
• Watch Ladepunkt: 5V/500mA – 2.5W
• Gesamtleistung: Max. 20,5 Watt
• Übertragungsreichweite: ≤6mm
• Wirkungsgrad: ≤ 78%
• Anschluss: USB Type-C
• Sicherheit: Kurzschlussschutz, Überladungs- und Entladungsschutz, 
  Fremdkörperekennung, Überhitzungsschutz
• Material: ABS mit Gummibeschichtung
• Gewicht: 170g
• Abmessungen: 169 x 74 x 20mm (zusammengeklappt)

The PD-enabled 3 in 1 fast charging station is specially designed 
for charging Qi-enabled devices and is a real eye-catcher, whether at 
home or in the offi  ce. Conveniently charge your smartphone, headset 
and smartwatch simultaneously, whether vertically or horizontally. 
The integrated PD chip, smart charging control and safety features 
ensure fast and safe charging of your devices. The Watch charging 
point can be pulled out from the side, so Watches with the band shot 
can also be charged. Once one of your devices is fully charged, the 
corresponding charging point is turned off . An LED provides informa-
tion about the status of each charging point. The PD-enabled fast 
charging station is powered via a USB Type-C. The compact char-
ging station can be folded and is hardly bigger than a smartphone. 
The non-slip feet ensure a secure stand on even surfaces.

Technical data:
• Input: 9.0V/2.0A, 9.0V/2.7A, 12.0V/2.0A
• Output: 5.0V/1.0A, 9.0V/1.2A, 9.0V/1.67A
• Smartphone charging point: 5.0W/7.5W/10.0W/15.0W
• Headset charging point: 5V/600mA - 3W
• Watch charging point: 5V/500mA – 2.5W
• Total power: 20.5W max.
• Transmission range: ≤6mm
• Charging effi  ciency: ≤ 78%
• Connector: USB Type-C
• Safety: short-circuit protection, overcharge and discharge protection, 
  foreign object detection, overheat protection.
• Material: ABS with rubber coating
• Weight: 170g
• Dimensions: 169 x 74 x 20mm (folded)

Produkt Info

Vertical & Horizontal

Fast Charger

Foldable


